

The Little Theater Academy is a theatre school for kids and young adults. It was founded in 2004 by teachers of Lithuanian Music and Theater Academy.

After graduating from our Little Theater Academy, most of the graduates choose to continue their theatre studies in universities of Lithuania or other countries around the world.

The Little Theater Academy is a member of Young European Theater Network Association - Crearc.

Die kleine Theaterakademie ist eine Theaterschule für Kinder und junge Erwachsene. Sie wurde 2004 gegründet von den Lehrern der Litauischen Akademie für Musik und Theater.

Nach dem Abschluss der Kleinen Theaterakademie entscheiden sich die meisten Teilnehmer, ihr Theaterstudium an einer der lithauischen oder ausländischen Universitäten fortzusetzen.

Die Kleine Theaterakademie ist Mitglied von Jeune Théâtre Européen – Créarc.